

Title (en)

Supporting device for a bed at least equipped with height adjustment means

Title (de)

Untergestellvorrichtung eines Betts, die zumindest über Mittel zur Höhenverstellung verfügt

Title (fr)

Dispositif support d'un lit équipé au moins de moyens de réglage en hauteur

Publication

**EP 1913847 A1 20080423 (FR)**

Application

**EP 07118584 A 20071016**

Priority

FR 0654324 A 20061017

Abstract (en)

The device has a handling unit (16) interposed between a frame (12) and a bedding surface (14) i.e. examination table. A geometry of the unit and bed's different elements ensure that the surface does not contact with an upper end of a rod (36) and a bed assembly supported with the ground when the bed is in top position. The surface supported on the end of the rod that immobilizes the surface, and causes rising of the frame with tubes (32), contacts with the ground such that the tubes does not contact with the ground and the bed rests on wheels (38) when the bed is in bottom position.

Abstract (fr)

Dispositif support d'un lit comprenant un cadre (12) avec des pieds (22), une surface (14) de couchage mobile par rapport à ce cadre (12) grâce à des moyens (16) de manœuvre interposés, caractérisé en ce que chaque pied (22) comprend un tube (32), solidaire du cadre (12), une tige (36) libre en translation par rapport audit tube (32) munie d'une roue (38), de façon que : - en position haute PH , il n'y a aucun contact de la surface (14) de couchage avec l'extrémité supérieure de la tige (36), l'ensemble du lit reposant sur son cadre, lui-même en appui au sol par ses pieds (22) et ses tubes (32), et - en position basse PB , la surface (14) de couchage vient en appui sur l'extrémité de la tige (36) immobilisant la surface de couchage par rapport au sol et provoquant la montée du cadre (12) avec ses tubes (32) de sorte que les tubes (32) ne sont plus en contact avec le sol et le lit repose sur les roues (38).

IPC 8 full level

**A47C 19/00** (2006.01); **A61G 7/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47C 19/024** (2013.01); **A47C 19/045** (2013.01); **A61G 7/012** (2013.01); **A61G 7/015** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0433737 A1 19910626 - VOELKER MOEBELPRODUKTIONS GES [DE]
- [A] DE 4310003 C1 19940601 - MEDICAL OBJEKTEINRICHTUNG GMBH [DE]
- [A] DE 3919207 C1 19901108
- [A] DE 29904301 U1 19990527 - MEDIZIN TECH WERKE THALE GMBH [DE]
- [A] WO 0056259 A1 20000928 - VOELKER MOEBELPRODUKTIONSGESEL [DE], et al
- [A] DE 29819124 U1 19990107 - CASA GARDEN GMBH & CO KG [DE]

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)

**EP 1913847 A1 20080423; EP 1913847 B1 20120815;** FR 2906986 A1 20080418; FR 2906986 B1 20081226

DOCDB simple family (application)

**EP 07118584 A 20071016;** FR 0654324 A 20061017